

Malta Square Dance Reise 07.11 - 15.11.2015 Malta Square Dance Journey 07.11 - 15.11.2015

Ilka Tesmer
Sweet Devils Hamburg

The Month of November it's cold in Germany!
So 7 Sweet Devils from Hamburg decided to flee the cold North and make their way to the Island of Malta.

Even though Lufthansa decided to strike, they landed in Malta.

The weather was Fantastic, the sun shined for 8 days with temperatures between 22-27 degrees.

The Winter clothes were exchanged for t-shirt and flip-flops not forgetting the shorts.

Every evening 2 hours of square dance with levels MS and Plus, and our Caller was the one and only Tommy Schneeberger, from Langen.

Motto was



This motto was followed, and our feet were as flat as a punctured tyres.

To learn about the Island more, we done this by taking a Jeep Tour, with quite a top speed across

Streets and field lanes too many interesting view points, Landmarks and towns. Our guides gave us much interesting details and information about Malta. Did you know that many many films were actually filmed in Malta?

There are 365 churches in Malta 1 for each day of the year and each one is worth seeing.

Our Hotel was situated in Sliema. Sliema is a busy residential and Tourist attraction,

Im November ist es kalt in Deutschland !

So dachten sich 7 Sweet Devils aus Hamburg dem kalten Norden zu entfliehen und machten sich auf den Weg nach Malta.

Trotz Lufthansa Streik kamen alle dort gut an.



Das Wetter war fantastisch. Es

schien acht Tage lang die Sonne und es waren 22-27 Grad. Die Winterklamotten wurden gegen T-Shirt und Flipflops getauscht.

Abends war natür-

lich Square Dance – MS/Plus - angesagt!

Als Caller war „Tommy Schneeberger“ aus Langen mit dabei und sein Motto war:

Natürlich sind wir seinem Motto gefolgt und haben uns die Füße platt getreten

Um die Insel ein bißchen besser kennen zu lernen, haben wir diese mit einer Jeep Tour erkundet. Mit einem rasanten Tempo ging es kreuz und quer über Straßen und Feldwege zu vielen Aussichtspunkten, Sehenswürdigkeiten und Städten. Unsere Guides haben uns viel über Malta erzählt. Wußtet Ihr, dass viele Filme auf Malta gedreht wurden?

Auf Malta gibt es 365 Kirchen, für jeden Tag eine. Jede ist auf Ihre Art sehenswert.

Wir waren in Sliema untergebracht. Sliema ist eine lebhafteste Küstenstadt, mit vielen Geschäften, Restaurants, Schiffen und Fähren.

Mit letzterem konnte man direkt nach Val-

with many Shops, Restaurants, Ships and Ferries.

With the ferry you could reach the Town of Valletta in a matter of minutes, from the Ferry port you could reach the Town Center by minibus or by foot.

Malta has a very complex Bus-system, you can very comfortably (mostly standing) go from one Town to another. **WARNING!!!** If the bus is full, it won't stop... but not to worry the next 1 will arrive.

Then we have Marsaxlokk – a small fishing Town – very Romantic. Which we got to visit, on Sunday.

Where they have a huge Fishing Market along the main Street, but also be aware a lot of boats are parked on the street.

Mdina – The Silent City



Golden Bay

Here came the Bikini and Swimming Trunks at last.

Malta and it's Sister Island Gozo are well worth a visit.

In total we were 30 dancer's from the North and South of Germany and had a lot of fun together.

And now only one more thing to say.....

Sahha Malta – Goodbye Malta

Thank You

See You soon in a Square

Your Sweet Devils from Hamburg

letta übersetzten. Von dort ging es entweder per Kleinbus oder zu Fuß rauf nach Valletta.

Da Malta einen komplexen Linien-Bus-transfer hat, kann man sich auch bequem (meist stehend) von einer Stadt in die andere bringen lassen. Achtung! Ist der Bus voll, hält er nicht

aber der nächste kommt....

So haben wir Marsaxlokk - einen kleinen Fischerort – sehr romantisch, kennengelernt.

Sonntags ist dort ein großer Fischmarkt zwischen den ganzen Booten.



Mdina - die Stille Stadt

Golden Bay

hier kam der Bikini/Badeanzug und die Badehose zum Einsatz!



Malta und die vorgelagerte Insel Gozo sind auf jedem Fall einen Besuch wert.

Insgesamt waren wir 30 Tänzer von Nord bis Süd und hatten viel Spaß zusammen!

Jetzt bleibt leider nur noch eins zu sagen....

Sahha Malta – Auf Wiedersehen Malta

Thank you

Bis bald in einem Square!

Eure Sweet Devils aus Hamburg